
Fijn dat er toch een mogelijke opening lijkt te zijn in de problematiek van het verzwaren van het 
regelstation te Neerijnen. Al waren er ook nogal wat bedenkingen aan de zijde van Liander. Een 
duidelijke uitdaging lijkt bij het kijken naar verschuiving naar het “oosten” aan het parkbos 
aangesloten, de direct aanwonenden. 
Mooi de toezegging om te kijken in hoeverre de leidingen en kabels kunnen worden verlegd.  Ook 
eerlijk van Liander, om ook hun problemen in mankracht en materiaal aan te geven.  
 
De op de plankaart gisteravond aangeduide richting van verplaatsing bouwblok richting het RRT terrein 
paralel aan het parkbos is ook de richting waar menig Neerijnennaar aan denkt.  (Liefst op het RRT 
terrein) Als we dan toch “out of the box” denken in mogelijkheden, dan zou ik niet alleen die 100-120 
meter opschuiving willen aangeven aan Liander, welke gisteravond is geopperd, maar denk nog wat 
ruimer.  
Schuif het bouwblok door tot aan het RRT terrein of in ieder geval dichter daarheen. Dus voorbij de 
bebouwing.  (niet richting de open komgrond aan de Kaalakker, maar aan het parkbos.) Zover ik 
gisteravond goed heb beluisterd, is er zo wie zo niet in deze verschuivingsrichting gedacht?  
 
Voordeel daar; geen huizen en aanwonenden, en dus ook geen gegronde bezwaarschriften. Dus ook 
geen vertraging op bestemmingsplan procedure? 
Voordeel; open gebied blijft open gebied. 
Voordeel; benadeelt op geen manier het aangezicht van Beschermde dorpsgezicht. 
Voordeel alleen bosrand, met inpassing van bomenplan, nog meer bos en bomen mogelijk, nog minder 
risico op bezwaar en deels natuurcompensatie? 
Rosico de kabels te lang? Volledig andere constructie nodig, met vertraging tot gevolg? 
Risico meer meters weg/pad aan te leggen? Weet niet of de grondeigenaar dan mogelijk een 2-de is. 
Risico bezwaar RRT zelf? Lijkt me niet is een bedrijf wat zelf al enorm onder vuur ligt. 
Risico gemeenteraad werkt niet mee? Kans lijkt me niet groot, daar ook de Raad zich gecommitteerd 
heeft in het zoeken naar oplossingen. 
 
Om problemen voor te zijn in de bestemmingsplan procedure, denk ik geef dit toch even mee. 
Altijd goed om in mogelijkheden te denken. 
 
Verzoek van de VVD West Betuwe fractie aan het College is om vandaag ook deze denkwijze nog mee 
te delen aan Liander, zodat ook zij ruim kunnen meedenken. 
Verzoek dit schrijven te delen met de overige Raadsleden en bij te sluiten in het dossier regelstation 
Neerijnen. 
 
Hartelijk dank voor uw tijd. 
Diane de Zeeuw, Raadslid VVD West Betuwe 


